

高主教書院小學部
2021-2022 小一第一次面試最新安排

因應疫情關係，為顧及家長及貴子女健康及安全，本校原訂 9 月 19 日以小組形式進行第一次面見取消，改以呈交學生個人短片形式進行。詳情如下：

1. 呈交日期：2020 年 9 月 1 日至 9 月 18 日下午 4 時或以前

2. 短片要求：

- i. 短片總長度請勿多於 3 分鐘及不要重複上載
- ii. 如短片超過 3 分鐘，校方只會觀看首 3 分鐘內容。
- iii. 短片解像度最大為 Full HD(1080p)及容量不多於 500MB
- iv. 短片內容

內容	語言	時間
1. 自我介紹	母語	約 1 分鐘
2. 介紹自己最喜歡做的事情	不限	約 1 分鐘
3. 和老師分享自己的才能 (例如：唱歌、跳舞、說故事等)	不限	約 1 分鐘

3. 短片呈交方式：

i. 網上遞交短片

- 把短片上載至 YouTube 或 Google Drive。
- 將 YouTube 或 Google Drive 短片連結填寫在以下表格內。
- 網上表格連結及 QR Code：<https://forms.gle/vkqRxaKcYfoxKjdA6>。
- 短片的檔案名稱要註明申請編號及考生的姓名(例：21221234 李小明)。
- 請將短片保留至 2021 年 6 月。



或

ii. 郵寄遞交短片(需以掛號郵寄，以郵戳日期為準)

- 把短片燒錄於光碟或儲存於 USB 隨身碟。
- 短片檔案名稱為考生的申請編號及姓名(例：21221234 李小明)。
- 光碟面需註明考生的申請編號及姓名(例：21221234 李小明)。
- 信封面請註明「應考 2021-2022 年度小一新生」。
- 以掛號郵遞方式把光碟或 USB 隨身碟寄至本校。
- 所遞交之光碟或 USB 隨身碟均不予發還。

4. 第二次面見安排

- i. 學校會根據考生提交之短片來甄選小朋友進入第二次面見。
- ii. 第一次面見結果將於 10 月中旬透過電郵通知家長。
- iii. 學校第二次面見安排將於 10 月中旬透過電郵通知家長。

5. 請家長隨時留意學校網頁公布有關 2021-2022 小一新生面見安排。

家長如有任何問題，請致電學校 25221826 查詢。

主曆二零二零年八月二十九日

Raimondi College Primary Section

2021-2022 Primary One First Round Interview New Arrangements

29th August, 2020

Due to Covid-19 pandemic, to safeguard the health and safety of parents and their children, the first round interview of 2021-2022 Primary One applicants, which was initially scheduled on 19th September 2020 will be cancelled. As alternative arrangements, applicants are required to submit a short video to the school. Details of the alternative arrangements are as follows:

1. Submission Date: 1st September, 2020 - 18th September, 2020 (4:00 p.m.)

2. Video Submission Guidelines:

- i. The video should be less than 3 minutes. Only one video should be uploaded.
- ii. If the video is longer than 3 minutes, the first 3 minutes of the video will be assessed.
- iii. The resolution of the video should not exceed Full HD (1080p) and the file size should not be larger than 500MB.
- iv. Video Content

Content	Language	Time
1. Self-introduction	Mother Tongue	approx. 1 min
2. Applicant's favorite activities	Not specified	approx. 1 min
3. Talent show (e.g. music, dance, storytelling, etc.)	Not specified	approx. 1 min

3. Video Submission Method

i. Upload the video

- Upload the video onto YouTube or Google Drive.
- Fill in the hyperlink of the above-mentioned video in the form below.
- Hyperlink of the form: <https://forms.gle/vkqRxaKcYfoxKjdA6> or QR code:
- Use the application number and student name as the file name of the video.
(e.g. Lee Siu Ming 21221234)
- Please keep the video until June 2021



or

ii. By post (to be sent by registered mail, subject to the postmark date)

- Write the file of the video to a disc or save it in the USB Flash Drive.
- Use the application number and student's name as the file name. (e.g. Lee Siu Ming 21221234)
- The name and application number of the applicant must be indicated on the disc or the USB Flash Drive. (e.g. Lee Siu Ming 21221234)
- Mark "Application for 2021-2022 Primary One" on the envelope.
- Send the CD Rom or USB Flash Drive to the school by registered mail.
- The submitted CD or USB flash drive will not be returned.

4. Second Interview

- i. The selection of applicants for the second interview will be based on the applicant's performance in the video.
- ii. Result of the first interview will be released via email in mid-October.
- iii. The schedule of the second interview will be sent to applicants via email in mid-October.

5. For more updates on the arrangements of 2021-2022 Primary One interviews, please visit the school website.

For enquiries, please contact the school at 2522 1826.